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Efter ett välbesökt mingel, det blev lapp på luckan, med styrelsen så fortsatte styrelsen 
kvällen med sitt månatliga styrelsemöte. Som utlovat kommer här information från vad 
som beslutats och diskuterats i en kortare punktform för att delge er av det som är 
aktuellt. 

• Vår ekonomi ser bra ut och vi ligger fortsatt på plussidan med marginal. Drygt 3 
miljoner plus efter september månads utfall. Det är först på oktober månads 
utfall som de högre räntorna börjar synas i utfallet. Budgeten för 2025 är under 
konstruktion och ska vara färdig i slutet av november. 

• Styrelsen beslutade att våra utemöbler ska få sig en helrenovering med nytt trä 
och att snygga till fundamenten. Vi får återkomma om när arbetet kommer att 
utföras i tid efter att vi har varit i kontakt med utföraren. 

• Balkongerna och konsolerna ska åtgärdas under 2025. I skrivande stund 
inväntar vi på offerter för konsolerna som ska undergå lite mer renovering av sina 
skador medan balkongernas hål ska täppas igen och kräver inga åtgärder i 
dagsläget. 

• Ett möte kring passersystemet kommer att äga rum på tisdag denna vecka och 
behandla frågan varför läsare och andra enheter tappar kontakten med nätverket 
och börjar av den anledningen tjuta och att vissa enheter behöver startas om för 
att sluta tjuta och fungera igen. 

• Områdeskontoret kommer att ha stängt den 2/1, en torsdag, och är åter öppet 
som vanligt den följande torsdag, 9/1. Således blir den 19/12 den sista torsdagen 
områdeskontoret är öppet under 2024 för drop-in mellan den vanliga tiden kl. 
15.30-16.30. Var därmed ute i god tid med de ärenden som kräver ett fysiskt 
besök på områdeskontoret för att exempelvis kvittera ut en nyckel eller hämta ut 
parkeringstillstånd till övernattande gäster. Mer info när det närmar sig kommer 
att komma från förvaltningen på våra skärmar. 

• Adventsfika blir den 8/12 med drop-in mellan kl. 14-16. Mer info kommer när det 
närmar sig. 

• Ett Infomöte med tyngdpunkt på budget och ekonomi ska hållas den 10/12, 
uppdelat på två tider. Ena passet är mellan kl. 17.30-18.30 medan det andra är 
mellan kl. 19.00-20.00. Marknadssalen är lokalen för arrangemanget. 



Nästa styrelsemöte är den 26/11 och i vanlig anda så kommer vi ut med detta infoblad 
en dryg vecka senare när protokollet har blivit justerat. 


